

Title (en)

ADJUSTABLE PUSH-UP STAND.

Title (de)

STÜTZE FÜR EINSTELLBARES AUFHEBEN.

Title (fr)

SUPPORT REGLABLE POUR TRACtIONS.

Publication

EP 0135507 A1 19850403 (EN)

Application

EP 84900443 A 19831219

Priority

US 45719283 A 19830111

Abstract (en)

[origin: WO8402660A1] An adjustable push-up stand having a pair of parallel spaced elevated hand grips (9, 10). The stand is of lightweight, tubular construction and is comprised of two identical end sections (1 and 2). Extension members (3, 4) telescope into the ends of sections (1, 2) and are locked by pins (7) so that the spacing between each hand grip is adjustable to accomodate the individual user without loss of the parallel relationship of the hand grips.

Abstract (fr)

Un support réglable pour effectuer des tractions possède une paire de poignées parallèles espacées élevées (9, 10). Le support est léger, sa construction est tubulaire et il consiste en deux sections extrêmes identiques (1 et 2). Des organes d'extension (3, 4) s'emboîtent de manière télescopique dans les extrémités des sections (1, 2) et sont verrouillés par des goupilles (7) de manière à pouvoir régler l'espacement entre les deux poignées pour adapter l'appareil à chaque usager tout en conservant le parallélisme des poignées.

IPC 1-7

A63B 23/00

IPC 8 full level

A63B 23/00 (2006.01); **A63B 23/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63B 21/00047 (2013.01); **A63B 23/1236** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8402660 A1 19840719; EP 0135507 A1 19850403; IT 8349570 A0 19831223; ZA 838884 B 19840725

DOCDB simple family (application)

US 8301990 W 19831219; EP 84900443 A 19831219; IT 4957083 A 19831223; ZA 838884 A 19831129